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  PROTOKÓŁ  Nr LI / 2010  

z przebiegu LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Zb ąszynku 
z dnia 21 pa ździernika 2010 roku 

 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  powitał radnych, Pana Wiesława Czyczerskiego, 
Burmistrza Zbąszynka; Pana Jana Makarewicza, Sekretarza Gminy; Panią Anetę Nawracała, 
Skarbnika Gminy oraz pozostałych przybyłych  i  otworzył obrady LI sesji Rady Miejskiej w 
Zbąszynku o godz. 1300. Jednocześnie stwierdził, Ŝe na sali obecnych jest 13 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 14 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych decyzji /listy obecności radnych oraz gości stanowią 
załączniki nr 1 i 2 do niniejszego protokołu/.  

Do pkt. 2.  

Wybór Sekretarza obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przyjętym zwyczajem na Sekretarza obrad sesji zgłosił 
kandydaturę radnego Wojciecha Półtoraka (wyraził zgodę) i zarządził głosowanie. 
- za pełnieniem przez radnego Wojciecha Półtoraka f unkcji Sekretarza obrad 
dzisiejszej sesji Rady - głosowało 13 radnych. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady stwierdził, Ŝe Sekretarzem obrad 
dzisiejszej sesji Rady został radny Wojciech Półtor ak. 

Do pkt.3.  

Przyjęcie porz ądku obrad 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił planowany porządek obrad.  
 
P o r z ą d e k   o b r a d :  

1. Otwarcie sesji 
2. Wybór Sekretarza obrad 
3. Przyjęcie porządku obrad 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach w okresie międzysesyjnym 
6. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 
7. Interpelacje i zapytania 
8. Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek  

(obowiązującej do końca 2010 roku) 
9.    Przyjęcie Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek na lata 2011-2020 

a) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek  
            do 2020 roku (projekt nr 1) 
10.  Podjęcie uchwał 

1)  w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 2) 
2)  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/53/2009 Rady Miejskiej w Zbąszynku  

 z dnia 29 października 2009 roku  (projekt nr 3) 
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3)  w sprawie zaciągnięcia kredytu z Funduszu Rozwoju Inwestycji Komunalnych  
 (projekt nr 4)  

4)  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt nr 5) 
 5)  w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Miłosza Telesińskiego z dnia 7 września 2010 r.  
      na bezczynność Burmistrza Zbąszynka w związku z funkcjonowaniem Ośrodka    
      Pomocy Społecznej w Zbąszynku (projekt nr 6) 
6) w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu   

             Interdyscyplinarnego w Zbąszynku oraz szczegółowych warunków jego  
            funkcjonowania (projekt nr 7) 
11. Informacja Przewodniczącego Rady i Burmistrza o przedłoŜonych   

                  oświadczeniach majątkowych za 2009 rok 
12. Odpowiedzi na interpelacje 
13. Oświadczenia i wolne wnioski 
14. Zakończenie obrad 

 
Zmian do porz ądku obrad nie zgłoszono. Odczytany porz ądek przyj ęto jednogło śnie.  

Do pkt 4.  

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady 

Przewodnicz ący Rady  Jan Mazur poinformował radnych, Ŝe protokół z poprzedniej sesji 
przez czas trwania sesji będzie wyłoŜony do wglądu i jeŜeli nie będzie uwag zostanie 
przyjęty w pkt.13 porządku obrad.  Projekt protokołu został wcześniej przesłany na skrzynki  
e-mailowe radnych. 

Do pkt. 5  

Informacja Przewodnicz ącego Rady o działaniach w okresie mi ędzysesyjnym 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 
międzysesyjnym  /sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.6  

Informacja z działalno ści Burmistrza w okresie mi ędzysesyjnym 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnym /informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu/.  

W uzupełnieniu do przedstawianego sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym 
dołączona została informacja z działalności referatów Urzędu Miejskiego w okresie 
międzysesyjnym /informacja z działalności referatów UM w okresie od 23 września 2010 r.  
do 20 października 2010 r. - stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu/. 

Do pkt.7  

Interpelacje i zapytania 

Radny Mieczysław Maciejewski zgłosił zapytanie, na jakich zasadach będzie przebiegało 
dalsze podłączanie posesji do kanalizacji w Kręcku, poniewaŜ prace zakończyły się na 
wykonaniu studzienek rewizyjnych. Radny zapytał, czy dalsze podłączenie kaŜdy właściciel 
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posesji będzie musiał wykonać samodzielnie? 
 
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił następujące zapytania: 
- czy zaplanowano budowę parkingu w obrębie cmentarza w Zbąszynku? 
- na jaki cel zostały przeznaczone materiały rozbiórkowe z remontów dróg? 
- czy ul. OkręŜna do cmentarza w kierunku wiaduktu w Kosieczynie zostanie naprawiona do 
1 listopada br? 

Do pkt. 8  
 

Informacja z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek  
(obowi ązującej do ko ńca 2010 roku) 

 
Szczegółową informację  z realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek za okres od 
listopada 2009 do października 2010 przedstawiono na posiedzeniach Komisji Stałych 
/informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu/.  
W uzupełnieniu Sekretarz Gminy Jan Makarewicz  przedstawił prezentację multimedialną, 
bogatą w szereg zdjęć obrazujących wszystkie zadania inwestycyjne i remontowe wykonane 
w okresie od listopada 2009 do października 2010 wraz z wyszczególnieniem kosztu 
przeprowadzonego zadania z podziałem na środki z budŜetu Gminy oraz dofinansowanie z 
zewnątrz.  
W uzupełnieniu do przedstawionej prezentacji Burmistrz Wiesław Czyczerski 
poinformował, Ŝe w trakcie realizacji jest jeszcze jedno zadanie zapisane w Strategii 
obowiązującej do końca 2010 roku, tj. budowa windy w przychodni na ul. Długiej w 
Zbąszynku.  
Rada Miejska przyj ęła przedstawion ą informacj ę przy 12 głosach „za” i 1 głosie 
wstrzymuj ącym.  
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował organowi wykonawczemu oraz Radzie 
Miejskiej za udział w realizacji Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek. 
 
Do pkt. 9  

 
Przyjęcie Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek na lata 2011-2020 

 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przytoczył radnym treść harmonogramu opracowanego 
w celu przyjęcia nowej Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek na lata 2011-2020, który przyjęty 
został w miesiącu lutym br. 
 
a) 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2020 roku (projekt nr 1). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LI/54/2010 w 
sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek do 2020 roku.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/54/2010 w sprawie przyj ęcia Strategii Rozwoju Gminy Zb ąszynek do 2020 roku 
została  podj ęta jednogło śnie  /uchwała stanowi załącznik nr 7  do niniejszego protokołu/. 
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Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  podziękował Radzie, Burmistrzowi i innym podmiotom 
biorącym udział w tworzeniu Strategii za trud włoŜony w jej opracowanie, za merytoryczną 
debatę, Ŝycząc jednocześnie pełnej jej realizacji. 

Do pkt.10  

Podjęcie uchwał 
1) 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 
uchwały budŜetowej na 2010 rok (projekt nr 2). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, przy 12 głosach „za” i 1 głosie wstrzymującym 
podjęła Uchwałę Nr LI/55/2010 w sprawie zmian uchwały budŜetowej na 2010 rok. 
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/55/2010 w sprawie zmian uchwały bud Ŝetowej na 2010 rok  została  podj ęta przy 
12 głosach „za” i 1 głosie wstrzymuj ącym /uchwała stanowi załącznik nr 8  do niniejszego 
protokołu/. 

2) 

Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmiany 
Uchwały Nr XXXIX/53/2009 Rady Miejskiej w Zbąszynku z dnia 29 października 2009 roku  
(projekt nr 3). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, przy 10 głosach „za” i 3 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr LI/56/2010  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIX/53/2009 Rady Miejskiej 
w Zbąszynku z dnia 29 października 2009 roku. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/56/2010 w sprawie  zmiany Uchwały Nr XXXIX/53 /2009 Rady Miejskiej w 
Zbąszynku z dnia 29 pa ździernika 2009 roku została  podj ęta przy 10 głosach „za”  
i 3 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 9  do niniejszego protokołu/. 

3) 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu z Funduszu Rozwoju Inwestycji Komunalnych  (projekt nr 4). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 13 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LI/57/2010  w 
sprawie zaciągnięcia kredytu z Funduszu Rozwoju Inwestycji Komunalnych.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/57/2010 w sprawie zaci ągni ęcia kredytu z Funduszu Rozwoju Inwestycji 
Komunalnych    została  podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 10  do 
niniejszego protokołu/. 
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4) 
 
Skarbnik Gminy Aneta Nawracała  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie 
zaciągnięcia kredytu długoterminowego (projekt nr 5). 
 
W trakcie czytania projektu uchwały na salę obrad przybył radny Andrzej Budych. Aktualna liczba 
radnych – 14. 
 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Radny Wojciech Półtorak  zgłosił zapytanie jaki jest na dzień dzisiejszy stan zadłuŜenia w 
banku? 
W odpowiedzi Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe zadłuŜenie na dzień dzisiejszy 
wynosi ok. 900 tys. zł.  
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, przy 11 głosach „za” i 3 głosach wstrzymujących 
podjęła uchwałę Nr LI/58/2010  w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 
 W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/58/2010 w sprawie  zaciągni ęcia kredytu długoterminowego została  podj ęta przy 
11 głosach „za” i 3 głosach wstrzymuj ących /uchwała stanowi załącznik nr 11  do 
niniejszego protokołu/. 

 
5) 
 
W temacie kolejnego projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Miłosza 
Telesińskiego z dnia 7 września 2010 r. na bezczynność Burmistrza Zbąszynka w związku z 
funkcjonowaniem Ośrodka Pomocy Społecznej w Zbąszynku  Przewodnicz ący Rady Jan 
Mazur wyjaśnił, Ŝe sprawą wniesionej skargi według właściwości zajęła się Komisja 
Porządku Publicznego i Praworządności na posiedzeniu Komisji w dniu 12 października br. 
W posiedzeniu wzięła udział równieŜ Pani Danuta Kłos, która złoŜyła członkom Komisji 
wyjaśnienia. Komisja Porządku Publicznego i Praworządności, po przeprowadzeniu 
szczegółowej analizy dokumentacji dotyczącej skargi, zapoznaniu się z zarzutami oraz 
wysłuchaniu wyjaśnień Pani Kierownik stanęła jednogłośnie na stanowisku, Ŝe skargę naleŜy 
uznać za bezzasadną. Do stanowiska Komisji przychyliły się równieŜ pozostałe Komisje 
Stałe, kierując projekt uchwały pod obrady sesji.  
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi Pana Miłosza Telesińskiego z dnia 7 września 2010 r. na bezczynność 
Burmistrza Zbąszynka w związku z funkcjonowaniem Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Zbąszynku  (projekt nr 6), po czym zapytał czy są dodatkowe zapytania do przedstawionego 
projektu uchwały, następnie zarządził głosowanie nad przyjęciem uchwały. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LI/59/2010 w 
sprawie rozpatrzenia skargi Pana Miłosza Telesińskiego z dnia 7 września 2010 r. na 
bezczynność Burmistrza Zbąszynka w związku z funkcjonowaniem Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Zbąszynku.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/59/2010 w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Mi łosza Telesi ńskiego z dnia  
7 września 2010 r. na bezczynno ść Burmistrza Zb ąszynka w zwi ązku z 
funkcjonowaniem O środka Pomocy Społecznej w Zb ąszynku  została  podj ęta 
jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 12  do niniejszego protokołu/. 
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6) 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił treść projektu uchwały w sprawie trybu i 
sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w 
Zbąszynku oraz szczegółowych warunków jego  funkcjonowania (projekt nr 7). 
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przypomniał, Ŝe Komisje zapoznały się szczegółowo na 
swoich posiedzeniach z projektem uchwały, przedstawił stanowiska Komisji, zapytał czy są 
dodatkowe zapytania do przedstawionego projektu uchwały, po czym zarządził głosowanie. 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, jednogłośnie podjęła uchwałę Nr LI/60/2010 w 
sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Gminnego Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Zbąszynku oraz szczegółowych warunków jego  funkcjonowania.   
W wyniku głosowania Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe Uchwała  
Nr LI/60/2010 w sprawie trybu i sposobu powoływania  i odwoływania członków 
Gminnego Zespołu Interdyscyplinarnego w Zb ąszynku oraz szczegółowych warunków 
jego  funkcjonowania została  podj ęta jednogło śnie /uchwała stanowi załącznik nr 13  do 
niniejszego protokołu/. 

Do pkt.11  

 
Informacja Przewodnicz ącego Rady i Burmistrza o przedło Ŝonych 
oświadczeniach maj ątkowych za 2009 rok 
 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  przedstawił informację w temacie oświadczeń 
majątkowych za 2009 rok oraz oświadczeń złoŜonych na 2 miesiące przed upływem kadencji 
Rady złoŜonych przez radnych /informacja stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/. 
Ponadto Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe zgodnie z ustawą, Urząd Skarbowy w 
Świebodzinie w terminie do 31 października br prześle analizę złoŜonych oświadczeń, z 
której treścią radni zostaną zapoznani.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił informację w temacie oświadczeń majątkowych 
za rok 2009 złoŜonych przez kierownictwo Urzędu oraz kierowników jednostek 
organizacyjnych /informacja stanowi załącznik nr 15  do niniejszego protokołu/. 
 
Do pkt.12  

Odpowiedzi na interpelacje 

Odpowiedzi na zgłoszone zapytania udzielił Burmistrz  Wiesław Czyczerski . 
 
W odpowiedzi na zapytanie radnego Mieczysława Maciejewskiego, Burmistrz poinformował, 
Ŝe podłączenie do kanalizacji wymaga indywidualnego włączenia się w studzienkę, jest to 
indywidualna sprawa kaŜdego właściciela posesji i wymaga uzgodnienia z Zakładem Usług 
Komunalnych w Zbąszynku. Ponadto Burmistrz nadmienił, Ŝe od 1 stycznia 2011 ZUK, z racji 
przekształcenia w Samorządowy Zakład Usług Komunalnych nie będzie świadczył usług 
 zleconych. 
 
W odpowiedzi na zapytania radnego Wojciecha Półtoraka, Burmistrz poinformował, Ŝe prace 
w obrębie cmentarza w Zbąszynku są na bieŜąco prowadzone i w przyszłym tygodniu 
rozpoczną się prace przy wyrównywaniu terenu pod budowę przyszłego parkingu. Jak 
podkreślił Burmistrz, w dzień Święta Zmarłych zostanie udostępniony odcinek budowanej 
obwodnicy z przeznaczeniem na parking. Ruch pojazdów w tym dniu będzie nadzorowany 
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przez jednostki OSP, Policję oraz StraŜnika Miejskiego. 
W odpowiedzi na zapytanie odnośnie materiału rozbiórkowego, Burmistrz poinformował, Ŝe 
materiał trafił na cele społeczne; na strzelnicę sportową w Rogozińcu. 
W odpowiedzi na zapytanie w kwestii remontu ul. OkręŜnej w Kosieczynie, Burmistrz 
poinformował, Ŝe pracownik tut. Urzędu, odpowiedzialny za utrzymanie dróg rozezna wygląd 
drogi, bo rzeczywiście jej pobocze jest bardzo zdewastowane i teren zostanie wyrównany do 
Święta Zmarłych. 
 
Do pkt.13  

Oświadczenia i wolne wnioski 

W związku z rozpoczęciem budowy kanalizacji w Dąbrówce Wlkp. radny Ryszard 
Stachowiak  zgłosił zapytanie, czy w dokumentacji projektowej przy trzech nieruchomościach 
połoŜonych przy ul. Poznańskiej, będących własnością PKP są naniesione przykanaliki 
umoŜliwiające podłączenie się do kanalizacji? 
W odpowiedzi Burmistrz  wyjaśnił, Ŝe dokumentacja projektowa była udostępniona do 
wglądu i przykanaliki powinny być wykonane. Aby się upewnić Burmistrz zwrócił się z 
prośbą, by zarządca nieruchomości sprawdził w dokumentacji, która znajduje się w 
Referacie Infrastruktury Technicznej w tut. Urzędzie i jeŜeli wspomniane przykanaliki nie 
będą naniesione to trzeba będzie zawnioskować o ich ujęcie. 

Radny Ryszard Dembniak  zgłosił następujące zapytania: 
- czy ul. PCK zostanie oddana do uŜytku przed Świętem Zmarłych? 
- czy w najbliŜszym czasie zostanie wykonane oświetlenie ulicy Koszarowej w Zbąszynku? 
W odpowiedzi Burmistrz  poinformował, Ŝe ul. PCK do końca tygodnia powinna zostać 
ukończona, w przyszły poniedziałek ma nastąpić jej odbiór techniczny.  
Jeśli chodzi o kwestię wykonania oświetlenia, to jak podkreślił Burmistrz, nie jest to problem 
nie tylko ulicy Koszarowej ale równieŜ innych miejsc takich jak: łącznik między Chlastawą a 
mieszkaniami „Pod Zegarem”, w Dąbrówce Wlkp.- odcinka drogi w stronę firmy Wexpool. 
Problem ten występuje równieŜ w miejscowości Depot. Burmistrz poinformował, Ŝe na dzień 
dzisiejszy nie ma moŜliwości, by te kwestie uregulować bezprojektowo, stąd są to zadania 
przewidziane do realizacji dopiero na początku przyszłego, 2011 roku. 

Radny Wojciech Półtorak  zapytał dlaczego w porządku obrad dzisiejszej sesji nie ujęto 
tematu dotyczącego funkcjonowania sołectw? 
W odpowiedzi Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poinformował, Ŝe w planie pracy Rady 
Miejskiej na 2010 rok, przyjętym w grudniu ubiegłego roku, nie ujęto tego tematu. Zgodnie z 
planem pracy Komisji na 2011 rok, tematem funkcjonowania sołectw szczegółowo zajęła się 
Komisja Porządku Publicznego i Praworządności na posiedzeniu w dniu 12 października br. 
W Komisji wzięli udział sołtysi gminy, którzy przedstawili informacje z funkcjonowania sołectw 
w 2010 roku oraz zgłosili wnioski, które zostały zapisane w protokole z posiedzenia Komisji. 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  poprosił o zabranie głosu Pana Krzysztofa 
Krzywaka, byłego radnego Rady Miejskiej w Zbąszynku. 
W kwestii formalnej Radny Wojciech Półtorak  stwierdził, Ŝe moŜe nie wszyscy radni chcą 
wysłuchać byłego radnego. Zdaniem radnego Wojciecha Półtoraka naleŜałoby tę kwestię 
przegłosować. 
W związku z powyŜszym, Przewodnicz ący Rady Jan Mazur  zarządził głosowanie w kwestii 
wyraŜenia zgody Rady nad udzieleniem głosu Panu Krzysztofowi Krzywakowi. 
Za wyraŜeniem zgody głosowało 12 radnych „za”, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 
W następstwie przeprowadzonego głosowania, udzielono głosu Panu Krzysztofowi 
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Krzywakowi, 
 
W dalszej części obrad nie wziął udziału radny Wojciech Półtorak. Aktualna liczba radnych – 13. 

Pan Krzysztof Krzywak  złoŜył podziękowania za współpracę, za pracę w Komisjach, 
których był członkiem. Ponadto złoŜył podziękowania obecnemu i byłemu Burmistrzowi, 
obecnemu Przewodniczącemu Rady oraz byłej Przewodniczące Rady, Ŝycząc jednocześnie 
wszystkim radnym udanego startu w nowych wyborach samorządowych.   

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur podziękował Panu Krzysztofowi Krzywakowi za róŜne 
inicjatywy, których był autorem, wnosząc jednocześnie duŜy wkład w pracę Rady Miejskiej. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski podziękował Panu Krzysztofowi Krzywakowi za pracę przy 
opracowywaniu pierwszej Strategii Rozwoju Gminy Zbąszynek, która do tej pory słuŜy jako 
ramówka dla Strategii przyjmowanych na kolejne lata. 

Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe protokół z poprzedniej sesji Rady przez 
czas trwania sesji był wyłoŜony do wglądu i nie wpłynęły Ŝadne uwagi co do jego treści. 
Następnie zarządził głosowanie nad jego przyjęciem. 
 
- za przyj ęciem protokołu z L sesji Rady z dnia 23.09.2010 r. głosowano 13 głosów 
„za”.   
Przewodnicz ący Rady Jan Mazur stwierdził, Ŝe w wyniku głosowania protokół z L sesji 
z dnia 23.09.2010 r. został przyj ęty jednogło śnie. 

 

Do pkt.14  

Zakończenie obrad 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady o godzinie 1445 zamknął sesję. 

Protokołowała:                                 Sekretarz obrad:                       Przewodniczący obrad: 

Magdalena Tomaszewska              Wojciech Półtorak                        Jan Mazur 

 

Protokół otrzymuj ą: 

1. Burmistrz  
2. Sekretarz 
3. Skarbnik  
4. Przewodniczący Rady 

 

 

 


